



(收據釘放位置)	香港學生輔助會小學 2022-2023年度 第二學期 五年級用書表	級別： 學號： 姓名：
----------	--	-------------------

項	書名	出版社	定價	折實	散購欄 <input type="checkbox"/>
1	我愛學語文(用普通話教中文版)課本5下1 (初版_11; 2014年重印兼訂正)	教育出版社	72.50	63.80	<input type="checkbox"/>
2	我愛學語文(用普通話教中文版)課本5下2 (初版_11)	教育出版社	72.50	63.80	<input type="checkbox"/>
3	我愛學語文作業(附自學配套)5下1 (初版_11)	教育出版社	50.00	44.00	<input type="checkbox"/>
4	我愛學語文作業(附自學配套)5下2 (初版_11)	教育出版社	50.00	44.00	<input type="checkbox"/>
5	孩子愛讀的漫畫四大名著-三國演義	園丁文化	68.00	61.20	<input type="checkbox"/>
6	*小學來說普通話課本5下 (附自學配套) (第四版_19)	教育出版社	107.50	94.60	<input type="checkbox"/>
7	Longman English Leap Student Book 5B	PEARSON	135.00	121.50	<input type="checkbox"/>
8	Longman English Leap Workbook 5B	PEARSON	110.00	99.00	<input type="checkbox"/>
9	Longman English Leap Listening & Speaking 5B (with self-learning interactive resources)	PEARSON	113.00	101.70	<input type="checkbox"/>
10	Longman English Leap Reading 5B	PEARSON	108.00	97.20	<input type="checkbox"/>
11	Longman English Leap Grammar 5B (With Grammar Booster)	PEARSON	108.00	97.20	<input type="checkbox"/>
12	小學數學新思維(答句版) 課本 5下A冊 (第二版_20)	教育出版社	83.50	73.50	<input type="checkbox"/>
13	小學數學新思維(答句版) 課本 5下B冊 (第二版_20)	教育出版社	83.50	73.50	<input type="checkbox"/>
14	小學數學新思維(答句版) 作業 (附自學配套) 5下A冊 (第二版_20)	教育出版社	67.00	59.00	<input type="checkbox"/>
15	小學數學新思維(答句版) 作業 (附自學配套) 5下B冊 (第二版_20)	教育出版社	67.00	59.00	<input type="checkbox"/>
16	*今日常識新領域課本 5.4 愛惜身體 (第三版_19)	教育出版社	58.00	51.00	<input type="checkbox"/>
17	*今日常識新領域課本 5.5 探索中華 (第三版_19)	教育出版社	58.00	51.00	<input type="checkbox"/>
18	*今日常識新領域課本 5.6 宇宙窺探 (第三版_19; 2021重印兼訂正)	教育出版社	58.00	51.00	<input type="checkbox"/>
19	今日常識新領域作業(附自學配套) 5.4 愛惜身體 (第三版_19)	教育出版社	50.00	44.00	<input type="checkbox"/>
20	今日常識新領域作業(附自學配套) 5.5 探索中華 (第三版_19)	教育出版社	50.00	44.00	<input type="checkbox"/>
21	今日常識新領域作業(附自學配套) 5.6 宇宙窺探 (第三版_19; 2021重印兼訂正)	教育出版社	50.00	44.00	<input type="checkbox"/>
22	「數碼教育新世代」五年級下學期 【電子書登入帳戶認證卡】【2019年版】	毅恆教育	62.00	62.00	<input type="checkbox"/>
23	彩繪 完美的人生 課本 5下 (2020年版)	文林出版有限公司	50.00	45.00	<input type="checkbox"/>
24	*新小學音樂課本五下 (2012年版)	英利音樂有限公司	108.00	97.20	<input type="checkbox"/>

全套定價合計: \$1,839.50 折實合計: \$1,642.20	散購	合計: \$ _____ (請家長自行計算)
全套本數: 24		本數: _____

由家長填寫: 請在適當選擇加上 號

本人同意全套購買
 本人同意散購
 聯絡電話: _____
 家長簽署: _____

HSBC

憑任何匯豐銀行自動櫃員機轉賬繳付書簿費

- 選擇 "繳費" 一欄
- 選擇商戶類別為 "其他"
- 選擇商戶名稱為 "育才書店"
- 選擇賬單類別 "01"
- 輸入賬單戶口號碼 "28259121"
- 選擇繳費戶口
- 輸入所需繳付之金額

憑任何銀通卡自動櫃員機轉賬繳付書簿費

- 選擇繳費戶口
- 選擇繳費 / 信用卡繳費
- 選擇 "輸入商戶號碼"
- 輸入 "9232"
- 輸入賬類 "01"
- 輸入客戶號碼 "28259121"
- 輸入所需繳付之金額

7-ELEVEN.

選用7-11方法繳交付書簿費

- 家長攜帶同書單到全港任何一間7-11
- 按以下個人賬號繳交書款

7-11(HSBC) 個人賬戶編號

3320 1222 8259 1211

請留意: 書單上之7-Eleven條碼為獨立條碼, 如遺失書單, 請聯絡校務處, 切勿影印其他學生之書單使用

附註：

1. 售書日期：

P.1-P.6: 2022年12月20日 (星期二) 時間：8:45-13:30

補購： 2023年1月5日 (星期四) 時間：8:45-13:30

(由育才書店安排職員到校提供售賣服務)

2. 【付款方法】

A. 自動櫃員機轉賬方法

- i). 家長可採用【匯豐銀行】或【銀通】櫃員卡，透過自動櫃員機轉賬繳付書款，操作簡易方便，轉賬程序如下：

HSBC	銀通
憑任何匯豐銀行自動櫃員機轉賬繳付書簿費	憑任何銀通卡自動櫃員機轉賬繳付書簿費
1. 選擇"繳費"一欄	1. 選擇繳費戶口
2. 選擇商戶類別為"其他"	2. 選擇繳費 / 信用卡繳費
3. 選擇商戶名稱為"育才書店"	3. 選擇"輸入商戶號碼"
4. 選擇賬單類別"01"	4. 輸入"9232"
5. 輸入賬單戶口號碼"28259121"	5. 輸入賬類"01"
6. 選擇繳費戶口	6. 輸入客戶號碼"28259121"
7. 輸入所需繳付之金額	7. 輸入所需繳付之金額

ii). 家長需把轉賬單釘在書單(繳款通知)左上角。

iii). 家長如有需要，請自行影印收據以作存檔。

B. 7-11方法繳款:

繳款程序如下：

- 1) 家長需帶同校方派發之書單(繳款通知)到全港任何一間 **7-ELEVEN** 繳費。
- 2) 家長在繳費前必須確定繳付金額(如購買全套書籍則依書單上列出的全套書籍折實價繳付；如只散購部份書籍，家長需於散購欄內自行計算所購買書籍之折實應繳金額。)
- 3) 家長須通知收銀員所需繳付之金額，然後以現金繳費。
- 4) 完成交易後，收銀員會發出一張印有【顧客備份】字樣的收據給家長。家長需要核對收據上顯示已付的金額是否正確。
- 5) 此收據等同現金，家長須妥善保存入數收據。待售書當日連同書單(繳款通知)交貴子弟或受託人帶回學校，交育才書店同事換領書籍。
- 6) 家長需在收據背面用原子筆寫上學生之姓名、班別及聯絡電話，然後將收據釘在書單(繳款通知)左上角。
- 7) 本店只接受由 **7-ELEVEN** 發出之顧客備份收據正本，其他重印或影印本恕不接受。家長如有需要，請自行影印收據以作存檔。

C. 支票付款方法:

支票抬頭請寫「育才書店」，支票背面註明校名、學生姓名及聯絡電話，然後將支票釘在書單(繳款通知)左上角，在售書當日交育才書店職員。

D. 現金繳付方法:(如適用者)

- 1) 如採用現金付款,家長請自備折實應繳金額。
- 2) 本店不接受面額一仟元紙幣，敬請家長注意。
- 3) 為免學生攜帶過量現金及售賣記錄清楚，懇請家長使用最佳之自動櫃員機轉賬或7-11方法繳款付款方法。
3. 報價只供參考之用，學生及家長可隨意到任何書局購買課本，惟須核對版本，以免錯誤。
4. 學校安排書商到校供應純為方便學生及家長，並以優惠價發售，至於購買與否，絕對自由。
5. 如印刷課本書名旁註有*，這類課本通過教育局評審，並列於「適用書目表」或「電子教科書適用書目表」(www.edb.gov.hk/erti)上。
6. 「重印兼訂正」- 這類課本修改的地方不多，並非新版課本，學生可沿用舊書。使用舊書的學生可瀏覽教育局有關「適用書目表」網頁(www.edb.gov.hk/rti)內之「勘誤表」查閱修訂資料。
7. 請家長於取書後詳細檢查課本，並於7日內將有問題之課本交回學校登記，以便與書商辦理換書事宜。
8. 為支持環保，減用膠袋，請家長/學生於售書日盡量自備購物袋或書包盛載書籍。如需要向本店索取膠袋，每個膠袋本店將會收取不少於 \$1.00元。已售出之膠袋亦不設退款。
9. 如學生退學，本店恕不辦理退書、退款服務，敬請留意。
10. 如賣書當日文台發出颱風警告或暴雨警告信號，教育局公布停課，當日賣書活動將會延期舉行。家長需留意校方發出有關賣書活動的最新安排。
11. 如家長/學生/插班生於賣書當日未能到場購買書籍而需補購，必須先致電聯絡育才書店到校售賣服務專線安排補購事宜。
12. 到校售賣服務專線:
育才書店 電話號碼: 2942-9305
辦公時間: 星期一至五(公眾假期除外) 上午9:00-12:00及下午2:00-5:00

Remarks:

1. Book Selling :
Date : 20 Dec 2022 (Tuesday) Time : 8:45am to 13:30pm
Date : 05 Jan 2023 (Thursday) Time : 8:45am to 13:30pm
(Staff from Yuk Choi Bookstore will come to school to provide sales services)

2. 【Payment Method】 :

A. ATM Transfer

- i) Parents can either use the JETCO or ATM of HSBC to transfer the payment which is simple and convenient.
The procedure of payment transfer as follows:

JETCO (Applicable to local bank account in HKD only)	HSBC (Applicable to local bank account in HKD only)
Pay the book fee by transferring funds from any JETCO member bank account at any JETCO ATM	HSBC bank account cardholder could pay the book fee via the ATM machine:
1. Select your bank account for payment	1. Select "Bill Payment"
2. Select "BILL PAYMENT"	2. Select Merchant Type "Others"
3. Select "MERCHANT CODE ENTRY"	3. Select Merchant Name "Yuk Choi Bookstore"
4. Key in "9232"	4. Enter Bill Type "01"
5. Enter Bill Type "01"	5. Key in Bill / Account Number "28259121"
6. Key in Bill / Account Number "28259121"	6. Select your bank account for payment
7. Key in the amount	7. Key in the amount

- ii) The receipt and book list (stub provided by the bookseller) should be kept and brought back to school on the day of book purchase and then handed to the sales assistants of the book shop.
- iii) Parents can copy the receipt for their own record.

B. Payment can be made in any **7-ELEVEN.** before the day of purchase.

Procedure of Payment:

- a) Parents should bring the book list (stub provided by the bookseller) to any **7-ELEVEN.** in Hong Kong and pay accordingly.
- b) Parents should note the exact amount needed before they pay. (e.g., the discount price for buying the whole set of textbooks as listed; if only some of the books are needed, calculation needs to be done considering the discount offered.)
- c) Please inform the shop assistant of the amount and then pay in cash. (If you have more than one child, make a separate payment for each of them.)
- d) When the deal is done, you will get a receipt. Please check if the amount listed is correct.
- e) As the receipt is treated as cash for book purchase, please look after it carefully. Processing will not in case of loss of the receipt.
- f) Please put down the name, class of the students as well as the contact telephone number be possible on the back of the receipt and staple it on the corner of the book list (stub provided by the bookseller)
- g) The receipt and book list (stub provided by the bookseller) should be kept and brought back to school on the day of book purchase and then handed to the sales assistants of the book shop.

C. by Cheque:

Please submit the fee with a cheque made payable to 'Yuk Choi Bookstore'. Please mark our school name, child's name and contact phone number at the back of the cheque. Please staple it on the bookseller's copy and return it on the day you purchase the book.

D. by Cash:

- a) If payment is made in cash, parents please bring the amount in net price.
 - b) Please note that one thousand-dollar note are not accept.
 - c) In order to prevent students from carrying excessive cash and clear sales records, parents are kindly requested to use ATM transfer or 7-11 method of payment and payment.
3. The quotation is for reference only. Parents and students can purchase the textbooks at any bookstores of their own choice.
 4. In case the printed textbook is remarked with *, it means the textbook title has passed the vetting by the Textbook Review Panel of EDB and is currently listed on EDB's Recommended Textbook List (www.edb.gov.hk/rtl) or Recommended e-textbook List (www.edb.gov.hk/ertl)
 5. Those printed textbooks marked with "Reprint with minor amendments" are not new editions considering the small amount of amendments made.
 6. Students are not required to purchase the "Reprint with minor amendments" versions since the old textbooks can still be used. Students using old textbooks may refer to the corrigenda provided by EDB's Recommended Textbook List. (www.edb.gov.hk/rtl).
 7. Please check the textbooks bought and return the books with problems to the school office within 7 days to exchange if needed.
 8. According to the Environmental Levy Scheme on Plastic Shopping Bags, we will collect an amount of not less than \$1.00 and non-refundable.
 9. **Please note that no refund or exchange of the books will be given if student withdraw from the school.**
 10. The Hong Kong Observatory issued a typhoon warning bookseller day or rainstorm warning signal, the Education Bureau announced closure of the day will be postponed bookseller activities Hold. Parents should pay attention to the school issued bookseller activities related to the latest schedule.
 11. If parents, students, new students are not able to make purchase on the book sales day, they have to contact the customer service department of Yuk Choi to liaise for a new purchasing arrangement.
 12. Yuk Choi Bookstore Telephone number: 2942-9305
Office Hours: Monday to Friday (except Public Holidays) 9: 00a.m. - 12: 00 p.m. & 2: 00p.m. - 5: 00 p.m.